



needs you!

Our 4th Annual Lunar New Year Celebration will be held on Friday, February 5th and will be broadcast on our YouTube Channel. While this year's celebration will be virtual, we still want to showcase the amazing talent we have at Brooklyn Tech. Are you a singer, a dancer, a magician, a chef, an artist or do you have another talent that you would like to share? If so, please email us your video of 1 - 5 minutes. We will try to show as many videos as time permits. Prizes will be awarded. We are looking for videos from students, parents and Brooklyn Tech staff. If a student's video is selected to be broadcast, that student will receive 2 club credits. Please consider participating. Every year we have some amazing performances and we hope that this year will be bigger and better! In order to be included in our Lunar New Year Celebration, we need to receive your submission no later than Tuesday, January 19th. Please email your videos to bthsdiversitycommittee@bths.edu.

我们的第四届农历新年庆祝活动将于2月5日星期五举行,并将在我们的YouTube频道上播放。 尽管今年的庆祝活动是虚拟的,我们仍想展示布鲁克林科技高中拥有的惊人才能。您是歌手、 舞者、魔术师、厨师、艺术家、还是想分享其他才能?如果是、请录制1至5分钟的视频并通过 电子邮件发送给我们。我们将在时间允许的情况下显示尽可能多的视频,并给优秀节目颁发奖 品。我们正在征集学生、家长和学校教职员工的视频。**如果学生的视频被选择播放,则该学生** 将获得2个俱乐部积分。请考虑参加,每年我们都有精彩的演出,我们希望今年会越来越好!为了能参加我们的农历新年庆祝活动,我们需要在1月19日星期二之前收到您提交的材料。请通过电子邮件将您的视频发送到 bthsdiversitycommittee@bths.edu。